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Styrelsemöte Styrelsemöte Styrelsemöte Styrelsemöte     
Idrottens Hus 2016-09-19 
 
Protokoll Protokoll Protokoll Protokoll     
    
NärvarandeNärvarandeNärvarandeNärvarande    
Janne Bengtsson, Eva-Lena Axelsson, Thomas Eriksson, Mattias Aronsson, Jan 
Lundgren, Björn Hofstedt, LG Axelsson, Sten-Olav, Annika Hofstedt, Pietro Nilsson, 
Thore Berglund  
 
§§§§    1. Mötets öppnan1. Mötets öppnan1. Mötets öppnan1. Mötets öppnandededede    
Janne hälsade alla välkomna 
§§§§    2. 2. 2. 2. Godkännande av dagordningGodkännande av dagordningGodkännande av dagordningGodkännande av dagordning    
Ok 
§§§§    3. 3. 3. 3. Val av protokolljusterareVal av protokolljusterareVal av protokolljusterareVal av protokolljusterare    
Thomas Eriksson valdes 
§§§§    4444. Föregående protokoll. Föregående protokoll. Föregående protokoll. Föregående protokoll    
OK 
§§§§    5. 5. 5. 5. KommittérapporterKommittérapporterKommittérapporterKommittérapporter    
Alpint: Värmlandsläger Juvass, istället för regionläger. Ett läger under nästa helg. 
Fystest i Sunne vid två tillfällen i samarbete med Torsby Alpina Gymnasium. U12  
och U14 har haft barmarksträff. Obetalda fakturor. Försöker få till ett komplett 
program gällande läger och tävlingar. Norska glaciärer är stängda just nu pga dåligt 
med snö. 
Längd: Läger av Grava i regi VSF, 22 anmälda 13-16 åringar just nu. Tunnelläger tre 
tillfällen under hösten, datum ej fastställda. Helgläger i november i tunneln.  
Snowteam: Inställt pga aktiviteter. Svårt att få till en helg under hösten. 
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Backe: Pietro har vunnit VM. Grattis! Kil och Bryngfjorden ska bygga små 
hoppbackar. Snowteam succé! 
 
§§§§    6666....    Ekonomisk rapportEkonomisk rapportEkonomisk rapportEkonomisk rapport    
Bifogas protokollet. Diskussion kring fortfarande obetalda kansliavgifter. Längd och 
alpina kommittén delar på bördan och ringer de som inte har betalat. Budget från 
kommittéerna två veckor innan årsmötet. 
    
§ 7.§ 7.§ 7.§ 7. Övriga Frågor Övriga Frågor Övriga Frågor Övriga Frågor    
Valberedning har inte förslag på alla poster. När det är klart kommer det ut på 
hemsidan. 
 
§ 8. Nästa möte§ 8. Nästa möte§ 8. Nästa möte§ 8. Nästa möte    
Årsmöte 19/10 kl 19.00 
§ 9. Avslutning§ 9. Avslutning§ 9. Avslutning§ 9. Avslutning    
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Eva-Lena Axelsson  Janne Bengtsson 
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Tomas Eriksson 
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